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PROTOKÓŁ
Komisji Polityki Regionalnej, Gospodarki i Turystyki
z posiedzenia XLIII/18 w dniu 14 czerwca 2018 roku

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego                
w Opolu w sali konferencyjnej Nr 6.

Lista obecności członków Komisji, lista zaproszonych gości oraz uchwała z posiedzenia                  
w załączeniu.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1500.

Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji Elżbieta Kurek.

Porządek obrad:

1. Informacja nt. Kontraktu Terytorialnego dla Województwa Opolskiego w 2017 r. 

2. Projekt uchwały w spr. pozbawienia drogi kategorii dróg wojewódzkich.

3. Projekt uchwały w spr. powierzenia Gminie Prószków wykonania projektu budowlano-

wykonawczego dla zadania pn.: „Budowa chodnika w pasie drogowym drogi 

wojewódzkiej nr 414 w m. Złotniki”.

4. Projekt uchwały w spr. powierzenia Powiatowi Strzeleckiemu wykonania projektu 

budowlano-wykonawczego dla zadania obejmującego przebudowę skrzyżowania dróg 

różnej kategorii, pn. „Rozbudowa układu komunikacyjnego ulic Kozielskiej, Dolińskiej i 

Mickiewicza w Strzelcach Opolskich”. 

5. Informacja z realizacji I edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego. 

6. Informacja nt. Konkursu Najlepsza Przestrzeń Publiczna Województwa Opolskiego – 

dorobek konkursu, informacje nt. jubileuszowej X edycji.

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Kurek przywitała członków komisji oraz zaproszonych gości. 

Stwierdziła quorum i odczytała porządek obrad. 

Ad.1 

Informacja nt. Kontraktu Terytorialnego dla Województwa Opolskiego w 2017 r. 

Informację nt. Kontraktu Terytorialnego dla Województwa Opolskiego w 2017 r. przedstawił 

TOMASZ HANZEL Zastępca Dyrektora Departamentu Koordynacji Programów 
Operacyjnych. Zwrócił szczególną uwagę na zmiany dotyczące pozycji projektów z obszaru 

kultury. Poinformował, że projekty, które nie otrzymały dofinansowania w ramach RPO otrzymują 

finansowanie z innych źródeł.
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Ad.2 
Projekt uchwały w spr. pozbawienia drogi kategorii dróg wojewódzkich.
 

REMIGIUSZ WIDERA – dyrektor Departamentu Infrastruktury i Gospodarki UMWO
Pan Dyrektor omówił założenia uchwały w spr. pozbawienie drogi kategorii dróg 

wojewódzkich – drogi nr 428, ul. Prószkowska w Dąbrówce Górnej. Przedmiotowa droga to droga 

o charakterze lokalnym i niewielkim znaczeniu dla układu komunikacyjnego Województwa 

Opolskiego. Gmina Krapkowice wyraziła chęć przejęcia w zarząd drogi wojewódzkiej nr 428.

Głosowanie
„Za” - 4 „Przeciw” - 0  „Wstrzymujących się” – 0

*Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi 
kategorii dróg wojewódzkich.*

Ad.3

Projekt uchwały w spr. powierzenia Gminie Prószków wykonania projektu 
budowlano-wykonawczego dla zadania pn.: „Budowa chodnika w pasie 
drogowym drogi wojewódzkiej nr 414 w m. Złotniki”.

REMIGIUSZ WIDERA – dyrektor Departamentu Infrastruktury i Gospodarki UMWO
Pan Dyrektor omówił założenia uchwały. Droga wojewódzka na 414 jest ciągiem 

komunikacyjnym relacji Opole-Prószków-Biała-Prudnik i charakteryzuje się dużym natężeniem 

ruchu drogowego. Gmina Prószków wystąpiła z inicjatywą wykonania projektu budowlano-

wykonawczego dla zadania pn.: „Budowa chodnika w pasie drogi wojewódzkiej nr 414 w m. 

Złotniki”. 

Ad. 4

Projekt uchwały w spr. powierzenia Powiatowi Strzeleckiemu wykonania projektu 
budowlano-wykonawczego dla zadania obejmującego przebudowę skrzyżowania 
dróg różnej kategorii, pn. „Rozbudowa układu komunikacyjnego ulic Kozielskiej, 
Dolińskiej i Mickiewicza w Strzelcach Opolskich”. 

REMIGIUSZ WIDERA – dyrektor Departamentu Infrastruktury i Gospodarki UMWO
Pan Dyrektor omówił założenia uchwały. Powiat Strzelecki wystąpił z propozycją 

opracowania kompletnej dokumentacji projektowo-kosztorysowej wraz z uzyskaniem wszelkich 

wymaganych uzgodnień dla inwestycji pn. „Rozbudowa układu komunikacyjnego ulic Kozielskiej, 

Dolińskiej i Mickiewicza w Strzelcach Opolskich”. Województwo Opolskie jest zarządcą dróg 
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wyższej kategorii, zatem zadanie jest zadaniem własnym Samorządu Województwa, dlatego też 

do jego realizacji przez Powiat Strzelecki wymagane jest powierzenie zadania Powiatowi przez 

Województwo.

Głosowanie
„Za” - 4 „Przeciw” - 0  „Wstrzymujących się” – 0

*Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi 
Strzeleckiemu wykonania projektu budowlano-wykonawczego dla zadania obejmującego 

przebudowę skrzyżowania dróg różnej kategorii, pn. „Rozbudowa układu komunikacyjnego ulic 
Kozielskiej, Dolińskiej i Mickiewicza w Strzelcach Opolskich”.*

Ad. 5
Informacja z realizacji I edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego. 

Podsumowanie z realizacji I edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego przedstawiła 

MAGDALENA STODOŁA  Zastępca Dyrektora Gabinetu Marszałka. RYSZARD 
ZEBACZYŃSKI Wiceprzewodniczący Komisji zwrócił uwagę, ze te same zadania mogły 

realizować departamenty urzędu a zadania te często realizowane są przez wolontariuszy. 

Zaproponował, aby dodać do regulaminu wkład własny do projektu. LESZEK ANTOSZCZYSZYN 
Członek Komisji poprosił o analizę budżetu pod kątem ilości szkoleń, zastanawiając się nad 

sensem budżetu obywatelskiego. Odpowiedział SZYMON OGŁAZA Członek Zarządu WO, że to 

społeczeństwo decyduje, na jakie zadanie przeznaczyć środki. W kwestii seniorów ważna jest ich 

aktywizacja, podobnie jak ze szkoleniami z udzielania pierwszej pomocy. JÓZEF KOTYŚ Członek 
Komisji zauważył, że potrzebne są regulacje dofinansowanie, aby realizować więcej projektów za 

mniejsze kwoty. Aby celem było upowszechnienie kultury. Dodał, ze projekty powinny spełniać 

kryterium regionalne i być zgodne ze strategią rozwoju regionu. ELŻBIETA KUREK 
Przewodnicząca Komisji wyraziła swoje wątpliwości do regulaminu i kryterium wyboru a realizacji 

poszczególnych zadań. 

Ad. 6

Informacja nt. Konkursu Najlepsza Przestrzeń Publiczna Województwa 
Opolskiego – dorobek konkursu, informacje nt. jubileuszowej X edycji.

Informację nt. Konkursu Najlepsza Przestrzeń Publiczna WO przedstawił JACEK 
NIESŁUCHOWSKI Zastępca Dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej i Przestrzennej. 
Konkurs miał rok przerwy z powodu małej ilości nowych realizacji. Do 31 lipca przyjmowane są 

wnioski, w sierpniu przewidziano prace komisji konkursowej, we wrześniu głosowanie a pod koniec 



4

września finał i wręczenie nagród. Pan Dyrektor skierował również prośbę o wskazanie przez 

Komisję przedstawiciela do prac w komisji konkursowej. ELŻBIETA KUREK Przewodnicząca 
Komisji zwróciła uwagę, że nagroda dla Opola za 2016 r. była warunkowa. Dyrektor 

poinformował, że przy nagrodzie 10-lecia będzie możliwość weryfikacji jak funkcjonują obecnie 

nagrodzone obiekty. RYSZARD ZEBACZYŃSKI Wiceprzewodniczący Komisji wyraził opinię, że 

poszczególne projekty architektoniczne wspierają często i faworyzują grupy poszczególnych 

architektów. LESZEK ANTOSZCZYSZYN Członek Komisji zgłosił wniosek formalny, aby do 

udziału w komisji konkursowej przedstawić kandydaturę Pani ELŻBIETY KUREK 
Przewodniczącej Komisji, która wyraziła zgodę. 

Głosowanie
„Za” - 3 „Przeciw” - 0  „Wstrzymujących się” – 0

*Członek Komisji Józef Kotyś opuścił salę i nie brał udziału w głosowaniu.

*Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali wniosek, aby Przewodnicząca Komisji Elżbieta Kurek 
reprezentowała Sejmik WO w posiedzeniach komisji konkursowej.*

Przewodnicząca Komisji podziękowała członkom Komisji oraz zaproszonym gościom za udział 

w posiedzeniu i zamknęła obrady.
Zakończenie o godz. 1800

                                                                                                      
                                                                                                                Przewodnicząca Komisji
                                                                                                                    Polityki  Regionalnej,
                                                                                                                   Gospodarki i Turystyki

                                                                                                                            Elżbieta  Kurek

Protokołowała: Sandra Murzicz
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